
 

 

 

Ågerup og Omegns Landsbyråd 

as +jcp 22. marts 2024 

 

Bestyrelsesmøde onsdag den 20. marts kl. 19.00-21.00 hos Klaus, Krogager 20 
Til stede: Irene, Klaus, Jens og Anita  
Afbud: Karsten, Sarder og Esben 
 
Referat 
 

1. Valg af ordstyrer 

 Klaus 

2. Valg af referent  

Anita  

3. Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt 

4. Opfølgning på seneste møde, jf. https://www.aaol.dk/bestyrelse. Bilag 

Å’et😊 

Trafikudvalget - udvalg vi mangler medlemmer. Tages op på generalforsamling 

5. Status for Landsbyfilm. Den udformes med unge tilflytterfamilier som målgruppe. Skal vi 

finansiere at få den tekstet? Det fremmer brugervenligheden, specielt når man ser filmen 

mobilt. Skal vi lave en tilflytterside på vores hjemmeside? https://www.aaol.dk/links burde 

kunne fungere med en velkomst. Jens 

Jens arbejder på at finde de sidste to medvirkende. Vil Esben fortælle om landsbyrådet? 

Ja, vi skal lave en tilflytterside på hjemmesiden 

Tekst er en god idé - Irene vil prøve at finde en sponsor ellers betaler foreningen selv 

6. Fjernvarme 

- Møde med formændene for andels- og grundejerforeninger 28.2 

- FORS Orienteringsmøde 13.3 

- Hvad gør vi herfra for at få flest muligt til at tage stilling? 

Der er foreløbig 12% der har meldt sig til. 

Varmecafé på biblioteket 2 gange, hvor FORS deltager 

Vil boligselskabet være med - Åbakkevænget og Åbakken? - Det er formentlig afgørende for om 

der kommer fjernvarme.  

7. Afskrivning af vores inventar? Forespørgsel fra revisor. Bilag vedlægges 

PC’er er de forsikrede? Irene undersøger med Kirken. Indtil videre har de været sat væk, så de 

ikke var synligt fremme i huset. Måske skal der en lås på dørene hvor pc’erne står. 

Det er godt listen er lavet, men der er ingen grund til at aftale afskrivning. 

8. Kildemoseparkfestens fremtid. Skal vi satse på et årligt arrangement? Søge penge til Soundbox 

Det var en succes sidste år. Vi gentager. Vi søger penge til levende musik og en soundbox- 

måske organist Kristian vil 

Kan vi lokke en klasse til at holde oplæg igen i år? Så kommer der flere.  

Vi vil gerne holde det lørdag d. 7.september, Jens taler lige med bibliotekaren 

9. Forslag til ændring af forretningsorden. Bilag 

Ændringerne blev godkendt med en enkelt justering. Jens retter og lægger på hjemmeside 

 

https://www.aaol.dk/bestyrelse
https://www.aaol.dk/links


10. Forberedelse af generalforsamling 25.4 

a. Indkaldelse, herunder dagsorden (udkast vedlægges), skriftlig beretning (udkast 

vedlægges), regnskab (tidl. fremsendt), budget (Klaus bedt om udkast). Skal udsendes 

senest 4.4 

Vi vil servere hveder - Jens vil bage, hvis han har tid. 

Dagsorden er ok 

Skriftlig beretning- den er nu godkendt og skal rettes til 

Budget vi får 2500 kr. for at holde affaldsindsamling i efteråret, de skal med ind i 

budgettet - så fastholder vi kontingentet på 110 kr årligt.  

b. Hvem vil bidrage til mundtlig beretning? Irene 

c. Forslag til budget og kontingent 2025 (Bilag). Klaus har regnet på hhv. 110 og 125 kr pr 

husstand.  

Vi vil fastholde kontingentet på 110 kr. 

d. Jens genopstiller som formand 

Sardar genopstiller ikke 

Carsten har trukket sig 

Esben genopstiller. 

Vi leder efter nogen 

e. Suppleanter: Kaj? 

 Vakant 

Revisorer og revisorsuppleant: Hanne vil gerne fortsætte. Vi bør nok finde en ny i 

stedet for Jens Larsen. Klaus har en i kikkerten 

f. Stemmesedler og vedtægter: Jens P  

g. Dirigent: Jens P finder 

h. Referent:  Anita 

i. Omdeling af nyhedsbrev til medlemmer uden mail: Irene; senest 4.4 

j. Sognegården er bestilt (Jens) 

k. Oplægsholder skal findes. Forslag: Jakob Søegaard Nielsen, vores lokale byrådsmedlem 

l. Servering: Øl og vand, varme hveder (Jens). Kaffe og te 

Bestyrelsen mødes 18.30 og stiller borde op og starter kaffemaskinen, mv. 

11. Orientering fra formanden og nedsatte arbejdsgrupper 

a. Formand og næstformand 

i. Foredrag fra AU: Vi (Jens + Susanne) står nu for hver anden livetransmission  

ii. Vi vil spørge den nye skoleleder som båltaler 

iii. Vi har godt med børn til e-sport 

b. Trafikudvalg. Jens cykelsti - lodsejere ved Store Valbyvej kontaktes nu af kommunen. 

Projektet forventes første færdigt foråret 2025. Vi vil gerne have flere cykelstier og det 

bremses, fordi st. Valbyvej projektet trækkes ud. 

Årsmøde Veje og Grønne Områder 18.4. Dagsorden skal sendes senest 4.4. Input 

indhentes via Facebook fra ca. 14.3 Vi ønsker et intelligent lyskryds mellem A6 og st. 

valbyvej 

Lars Roark deltager fra GF Ågerup By 

c. Aktivitetsudvalg. Irene 

- Søgt 2.200 kr. til finansiering af oplægsholder gennem Servicelovens §18 (frivilligt 

socialt arbejde) 

- Vil søge til yderligere 4 pc’er til esport, da der er kommet flere brugere 



Vi ønsker at fortsætte de sædvanlige aktiviteter - affaldsindsamling, Salvadparken, 

indvielse af cykelsti. Ca. en aktivitet om måneden og med meget forskellige 

målgrupper. Vi vil gerne mere samarbejde med spejderne 

d. Etnisk Forum. Irene 

Det kører - vi har en ny medborger som vi hjælper. Han bor i et hus med flere, vi 

hjælper gerne dem der ønsker det. 

e. Kildemoseparkudvalget. Jens  

Det kræver lidt at passe på parken, men det er meget stille og roligt for tiden 

 

12. Orientering fra kassereren om Landsbyrådets økonomiske status. Bilag vedlagt 

a. Skilte for gang og cykelruter. Bevilling opbrugt, regnskab er udfærdiget, dokumentation 

mangler (=opsætning af skilte mangler) før regnskabet kan sendes til Friluftsrådet.  

Vi mangler go fra kommunen til at sætte skiltene. Vi har spurgt. Jens spørger en chef, 

hvad der sker. Ellers prøver vi Jakob  

 

b. Forbedring af publikumsfaciliteter ved Gundsømagle Sø. Bevilget 100.000 

(Landsbypris), brugt 16.000 kr. (tal fra Klaus) det ser ud til at der er en lille smule midler 

til at få indkøbt naturbingo. Måske en indvielse i maj måned. 

 

c. Integrationsaktiviteter 2024. Bevilget 9.550 (Integrationspulje) 

Vi har fået, det vi har søgt om 

d. Egne midler 

e. Medlemstal (fornyelse af kontingent) 

Der er udsendt opkrævning af kontingent i februar via Mailchimp. 

Rykker udsendes i april udsendes evt. også på facebook. Skal vi evt. opfordre til at vi får 

mobilnr. fra medlemmerne? 

f. Ændrede betingelser i Arbejdernes Landsbank 

13. Evt., herunder næste møde (15. maj) 

Næste møde: Dagsordenpunkter, hvem vil være vært? Klaus (Irene i reserve) 

- konstituering af bestyrelsen 

 

Venlig hilsen, Irene og Jens 


